

ROCKWOOD ASYLUM

In reply to Mr. Bellerose,

Sir John A. Macdonald was understood to state, with reference to the walls around the Penitentiary and Rockwood Asylum that the matter was fixed by law, the Government having to build a certain portion, and the adjoining proprietors another.

BAY OF FUNDY CANAL

In reply to Mr. Burpee,

Hon. Mr. McDougall said, the surveys, plans, &c., relating to a proposed Canal between the Gulf of St. Lawrence and the Bay of Fundy were at present under consideration of the Chief Engineer of the Public Works Department, and would shortly be laid before the House.

THE CUSTOMS

Mr. Cameron (Inverness), enquired whether Government intended to appoint Collectors of Customs at certain points in his County which he named.

Hon. Mr. Tilley replied that the subject was under consideration of the Government.

BRIGADE-MAJOR SHAW

Mr. Mackenzie having risen to move for the report of the Court of Enquiry to investigate charges against Brigade-Major Shaw, Kingston,

Sir G. E. Cartier said he had not had an opportunity of giving this matter the necessary attention, and requested that the motion be postponed till Monday.

The motion was postponed accordingly.

CAPITAL PUNISHMENT

Mr. Morris moved the second reading of the Bill to provide for the carrying out of Capital Punishment within prisons; he said the subject of which this Bill treated, had been before the country for a considerable time. A similar bill had on one occasion been passed by the House of Assembly of the old Province of Canada, but had failed to receive the sanction of the Upper House. The system had been introduced in England, and had been found to work there very satisfactorily indeed. It had been adopted there after very careful examination and consideration. So long ago as 1856, a committee of the House of Lords was appointed to consider the question. They took

[Hon. Mr. Rose—L'hon. M. Rose.]

L'ASILE ROCKWOOD

En réponse à une question de M. Bellerose,

Sir John A. Macdonald semble avoir déclaré que la loi prévoit que le Gouvernement et les voisins de l'asile se partagent les frais de construction des murs autour du pénitencier et de l'asile de Rockwood.

LE CANAL DE LA BAIE DE FUNDY

En réponse à la question de M. Burpee,

L'hon. M. McDougall déclare que l'ingénieur en chef du ministère des Travaux publics est en train d'étudier les plans du futur canal reliant le Golfe du St.-Laurent et la Baie de Fundy qui seront prochainement présentés à la Chambre.

LES DOUANES

M. Cameron (Inverness) demande si le Gouvernement a l'intention de nommer des percepteurs de douane dans certains endroits de son comté.

L'hon. M. Tilley déclare que le Gouvernement est en train d'étudier la question.

LE MAJOR DE BRIGADE SHAW

M. Mackenzie se lève pour demander l'adoption du rapport de la Cour d'Enquêtes au sujet des accusations portées contre le major de brigade Shaw à Kingston.

Sir George-É. Cartier demande que la motion soit réservée jusqu'à lundi parce qu'il n'a pas eu le temps nécessaire pour l'étudier.

La motion est réservée.

LA PEINE DE MORT

M. Morris demande la deuxième lecture du projet de loi sur l'exécution de la peine de mort dans l'enceinte des prisons. Selon lui, cette question occupe le pays depuis très longtemps déjà. L'assemblée de l'ancienne Province du Canada avait adopté à l'époque un projet de loi comparable qui n'a pas été entériné par le Sénat. Ce système a été adopté en Angleterre avec de très bons résultats. Il y a été adopté après une étude approfondie de la question. En 1856 déjà, un Comité de la Chambre des Lords a été créé pour étudier cette question. Après avoir entendu de nombreux témoins, ce Comité a recommandé dans son rapport l'abolition des exécutions pu-